
 

Mevrouw van der Pol 

 

Ik heb op 5 februari ingesproken op de raadsvergadering grondgebied over de problemen in 

de vaarroute 

Ik heb het bij mijzelf laten bezinken omdat ik de reacties wel heel teleurstellend vond en 

buiten proporties voor een gemeente die de vaarroute hoog in het vaandel heeft staan 

In het betoog wat u voerde om de brug niet te laten  verhogen door de eigenaar met een 

vergoeding van € 3 000,-  kloppen een aantal feiten niet 

U wil geen precedenten scheppen omdat u bang bent dat eigenaren van in het verleden 

vernieuwde bruggen alsnog de gehele brug vergoed willen zien 

Geen van deze bruggen is vernieuwd omdat deze te laag waren maar omdat deze ingezakt of 

niet aan de eisen van het zware verkeer voldeden   

U wil geen precedenten scheppen wat betreft de hoogte van de brug van 1,20 m waardoor er 

geen vergunning kan worden afgegeven 

Het is dan ook heel vreemd dat op de Burgt nr 3 de brug is verhoogd zonder vergunning en 

zonder aan de gestelde eisen van 1,20 m hoogte van de gemeente  te voldoen 

De gemeente heeft hier meer dan € 3 000.= voor uitgegeven en is er naar mijn inziens toen al  

een precedent geschapen door de gemeente door niet te voldoen aan de gemeentelijke 

regelgeving 

Daarom hoeft het nu geen probleem te zijn om dezelfde procedure te volgen die ook bij de 

brug op de burgt nr 3 is gevolgd en de brug door de eigenaar voor € 3 000—te laten verhogen 

Het college kan wel zeggen dat er niet afgeweken mag worden van de regels en regelgeving  

maar dan weet het college van de brug op de Burgt nr 3 waarschijnlijk niet het juiste verhaal 

anders hadden zij de afwijzing van deze brug  niet  mogen doen om de reden van het 

scheppen van precedenten 

U geeft ook aan dat er meerdere bruggen zijn die dan om een vergoeding komen als u voor 

deze brug € 3000,--  beschikbaar stelt,                                                                                                 

Als u mijn beschrijving goed gelezen hebt gaat het  nog om een brug en die is niet urgent 

omdat daar iedereen nog onderdoor kan varen 

IK hoop dat u uw standpunt wil herzien en dat u  het college het goede verhaal wil vertellen 

en dat het precedenten scheppen niet meer opgaat omdat dit al is gebeurd 

Mijn verzoek is wel om dit snel af te handelen zodat ik deze zomer onder deze brug door kan 

varen 

 

Theo Knijn  

 

 

 

 

 

  

 

  


